

PROMOTIONAL SCRIPT

- Setiap hari ketika pekerja mempunyai waktu free hendaklah melakukan kerja mempromosikan produk-produk syarikat dengan cara berkunjung ke kawasan-kawasan perumahan sambil membaca promotional script untuk menarik minat orang ramai terhadap produk buatan syarikat.
- Script akan disediakan dan pekerja yang dijadualkan untuk melaksanakan tugas tersebut hendaklah membaca script berkenaan menggunakan megaphone berulang kali ketika berkunjung ke kawasan-kawasan perumahan.
- Setiap kali keluar melakukan kerja tersebut, pekerja perlu membawa bersama sama 10 botol laundry detergent, R.O water dan air mineral yang tersedia di kilang.
- Sila catat setiap details order daripada customer seperti item, kuantiti item, alamat rumah, nombor telefon dan maklumkan di group ws.

CHEMICAL

Assalamualaikum dan selamat sejahtera, kami dari syarikat IKLEENS M SERVICES & MANUFACTURER. Kami membuat dan menjual bahan-bahan pencuci seperti laundry detergent (RM 25), floor cleaner (RM 38), glass cleaner (RM 38), degreaser (RM 38), stain remover (RM 30), car shampoo (RM 25), handsoap (RM 38), dishwash (RM 22), multipurpose cleaner (RM 38), pine gel (RM 35) dan macam-macam lagi. Penghantaran percuma untuk setiap pembelian di atas 5 botol. Bahan-bahan pencuci kami adalah eco-friendly dimana ianya selamat digunakan tanpa bahan-bahan berbahaya. Semua bahan-bahan pencuci ini sesuai digunakan dimana-mana sahaja samada di rumah, restoran, sekolah, hotel, kilang, pejabat dan banyak lagi. Sekiranya terdapat sebarang soalan atau untuk maklumat lanjut, sila layari website kami di www.ikleens.com, hubungi kami di nombor 011-60562566 / 011-61727946 atau email kami di ikleenscom@gmail.com.

AIR

Assalamualaikum dan selamat sejahtera, kami dari syarikat IKLEENS M SERVICES & MANUFACTURER. Kami memproses dan menjual R.O water iaitu air minuman yang melalui proses reverse osmosis. Harga bagi setiap satu botol 19 liter air R.O adalah RM12 dan penghantaran adalah percuma untuk setiap pembelian 7 botol ke atas. Bukan itu sahaja, kami juga menjual air mineral jenama Desa dan Spritzer yang tersedia dalam pelbagai saiz. Penghantaran adalah percuma untuk pembelian 10 carton ke atas. Sekiranya terdapat sebarang soalan atau untuk maklumat lanjut, sila layari website kami di www.ikleens.com, hubungi kami di nombor 011-60562566 / 011-61727946 atau email kami di ikleenscom@gmail.com.